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Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny stwierdził, że Miasto nadal zniechęca słupszczan do korzystania z pływalni. Zawnioskował o 

umożliwienie słupskim rodzinom korzystania z pływalni we wcześniejszych godzinach, a nie, jak to jest 
od dłuższego czasu – w ostatniej turze. Wyraził zdanie, że Miastu powinno zależeć na pozyskiwaniu 

jak największej liczby korzystających z pływalni, tym bardziej że w perspektywie jest otwarcie parku 

wodnego. 
Ponadto Radny prosi o wyjaśnienie, dlaczego 29 grudnia pływalnia czynna jest tylko do godz. 1200. 
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